

- **Opdeling mellem udlejers områder og grundejerforeningen**

Der var enighed om det var det rigtige, og vi fortsætter arbejdet. Oplægget omkring økonomien er der enighed om. Det blev aftalt at Dorthe finder en advokat til hjælp med vedtægtsændringer. Oplæg omkring økonomi sendes ud hurtigst muligt til grundejerne, og herefter når vedtægtsændringer er færdige, endelig indkaldelse til ekstraordinær generalforsamling.

- **Ekstraordinær Generalforsamling**

Indkaldes umiddelbart efter vedtægtsændringer er færdige hos advokaten. Vi forventer opdeling sker 31/12-24 således det passer med regnskab (såfremt det bliver stemt igennem)

- **Snerydning**

Morten har indhentet 3 tilbud, der blev gennemgået på mødet, Der er valgt af fortsætte med den eksisterende leverandør, da de var billigst og har lokal kendskab.

- **Dispensation træer på stikveje**

Morten giver status på dialog med kommunen, de ønsker et oplæg hvordan træer kan placeres. Vi arbejder videre med dette, og hvis muligt give opgaven ud til beboerne på stikvejene.

- **Overdragelse Bur gruppen område**

Der blev afholdt møde med Bur-gruppen den 12/8-24 og gennemgået fejl og mangler. Bur gruppen starter med udbedring inden 14 dage.

- **Status færdiggørelse bump, asfalt mm.**

Peter giver en status på området, skilte er sat op, enkelte skal rettes. Asfalt forventes at blive i September, vi afventer endelig dato fra asfalt firmaet. Bump vil komme efterfølgende. Det er vigtigt vejene er fri, derfor vil alle grundejere bliver kontaktet.